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PROTOKÓŁ NR XLII/2013 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 25 października 2013 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 25 

października 2013 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 12
00

 do godz. 13
40

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek 

3. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

4. Kierownik Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą     asp. Janusz Bogdański 

5. Dyrektor Placówki Bankowej 

Credit Agricole Bank Polska S.A.    p. Ewelina Kokocka 

6. Doradca Klienta  

Credit Agricole Bank Polska S.A.    p. Ewelina Jakubiak 

7. Kierownik Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą     asp. Janusz Bogdański 

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

9. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Radny Tomasz Pietrucha wnioskował o wycofanie z porządku dzisiejszych 

obrad sesji, projektu uchwały w Pkt. 6, ppkt. d) likwidacji i sprzedaży samolotu 

,,LIM-5”, oraz wnioskował o przeprowadzenie konsultacji społecznych w 

sprawie likwidacji i sprzedaży samolotu ,,LIM-5”.  

Pani Burmistrz powiedziała, że konsultacje społeczne zostaną przeprowadzone 

po podjęciu uchwały w przedmiotowej sprawie, aby zapoznać się z opinią 

mieszkańców. Przypomniała, że projekt przedmiotowej uchwały był 

wielokrotnie kierowany do pracy w Komisji, sesji Rady i wszelkie wyjaśnienia 
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były udzielane i nie wie dlaczego temat wraca się na dzisiejszej sesji. Na tym 

temat powinien się skończyć.  

Radny Tomasz Pietrucha stwierdził, że po podjęciu uchwały nie widzi potrzeby, 

aby przeprowadzać konsultacje społeczne. 

Radny Stanisław Motyl zapytał czy podjęcie przedmiotowej uchwały będzie z 

mocą obowiązującą. Pani Burmistrz odpowiedziała, że tak i dodała, że liczy się 

z opinią mieszkańców. Wynik przeprowadzonych konsultacji społecznych 

sprawi czy projekt przedmiotowej uchwały zostanie ponownie skierowany do 

pracy w Komisji.  

Następnie głos zabrała przewodnicząca osiedla pani Grażyna Plęs – Banach. 

Odniosła się w kwestii propozycji radnego Tomasza Pietruchy lokalizacji 

samolotu na działce po byłym klubie wojskowym, którym radny jest 

współwłaścicielem. Pani Burmistrz wyjaśniła, że nabycie samolotu przez osobę 

prywatną jest możliwe poprzez przystąpienie do zakupu w formie przetargu lub 

przekazanie terenu gminie w formie użyczenia. Jeśli będzie akceptacja, gmina 

zobowiązana jest ponosić koszty renowacji obiektu. Burmistrz poprosiła pana 

Pietruchę do złożenia do 29 października br wszystkich właścicieli pisemnej 

zgody, że wyrażają wolę na posadowieni samolotu na części działki ok. 150-200 

m
2
.  

Przystąpiono do głosowania wniosku radnego Tomasza Pietruchy, aby z 

proponowanego porządku obrad wycofać projekt uchwały w Pkt. 6, ppkt. d) w 

sprawie likwidacji i sprzedaży samolotu ,,LIM-5”. W głosowaniu za przyjęciem 

wniosku radnego Tomasza Pietruchy 4 radnych na stan obecnych 13 radnych na 

sali, przeciw 9, wstrzymało się 0.  

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad w 

następującym brzmieniu:  

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2013 – 2018. 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

d) likwidacji i sprzedaży samolotu ,,LIM-5”. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

PKT 2 
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 Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk 

poinformował, że protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w 

Biurze Rady i zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu sesji. Uwag i 

zastrzeżeń nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. 

W głosowaniu za 13 radnych na stan obecnych na sali 13 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo - Budżetowej p. Ignacy 

Król poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła jedno 

posiedzenie w dniu 24 października 2013 roku, na którym zajmowano się 

następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska zapoznała członków komisji 

z projektami uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie miasta i gminy na 2013 rok. Pani Burmistrz poinformowała, 

że planowane wydatki budżetu gminy na 2013 rok zmniejsza się o kwotę 

473 453,00 zł. Ustala się dochody budżetu gminy na 2013 rok w kwocie 

22 705 937,22 zł. Ustala się wydatki budżetu gminy na 2013 rok 24 118 484,22 

zł. Plan wydatków majątkowych ulega zmniejszeniu o kwotę 548 850 zł. Ustala 

się deficyt w wysokości 1 412 547 zł.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2013-2018. Pani Burmistrz poinformowała, że w załączniku Nr 1 

niniejszego projektu wprowadza się zmiany polegające na dostosowaniu 

prognozy do uchwały budżetowej gminy na 2013 rok. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za przyjęciem powyższych 

projektów uchwały na stan obecnych 5 radnych na sali za 4 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 1.  

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. Pani Burmistrz 

wyjaśniła, że droga powiatowa relacji Domaniewice - Łęgonice jak również 

droga relacji Bieliny – Wał posiadają przebieg po jednej działce ewidencyjnej, 

co stanowi przeszkodę inwestowaniu w tę drogę, zarówno dla starostwa jak dla 

naszej gminy. Zarząd Starostwa Powiatowego wyraził chęć regulacji stanu 

prawnego swojej drogi a jednocześnie nadarza się możliwość uregulowania 

stanu ewidencyjnego i naszej części tej działki.  

- likwidacji i sprzedaży samolotu ,,LIM-5”. Przystąpiono do głosowania. W 

głosowaniu za przyjęciem projektu uchwały na stan obecnych 5 radnych na sali 

za 3 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2.  

Pani Burmistrz zapytała radnego Tadeusza Jędrykę czy podtrzymuje swój 

wniosek przedłożony na poprzedniej sesji Rady. Radny wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura Rady: 

- pismo do p. Mariana Dziedzica z dn. 11.10.2013 r. 
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- Wniosek p. Andrzeja Szałasa z dn. 15.10.2013 r. dot. zwolnienia z płacenia 

kilku najbliższych rat podatku od nieruchomości oraz udzielona odpowiedź w 

dn. 17.10.2013 r. 

- pismo od p. Mariana Dziedzica z dn. 18.10.2013 r. wystosowane do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. pisma Biura Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dn. 11.10.2013 r. nr RM.0004.6.2013. 

- pismo od p. Mariana Dziedzica z dn. 18.10.2013 r. wystosowane do 

wiadomości Pani Teresy Dudek Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

- pismo od p. Mariana Dziedzica z dn. 18.10.2013 r. wystosowane do pani 

Burmistrz przekazane do wiadomości Radzie Miejskiej.  

Na posiedzeniu Komisji Gospodarczo-Budżetowej w dniu 24 października 2013 

roku wypracowano i przekazano wniosek: 

1. Radny Mirosław Bors wnioskował o ustawienie znaku informacyjnego z 

nadanymi numerami posesji w Nowych Łęgonicach do posesji pana Romana 

Borsa. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Teresa Dudek 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym odbyło się posiedzenie komisji w 

dniu 23 października 2013 roku. Na którym zajmowano się następującymi 

sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała członków komisji z 

projektami uchwał w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. Pani Skarbnik 

wyjaśniła, że droga powiatowa relacji Domaniewice - Łęgonice jak również 

droga relacji Bieliny – Wał posiadają przebieg po jednej działce ewidencyjnej, 

co stanowi przeszkodę inwestowaniu w tę drogę, zarówno dla starostwa jak dla 

naszej gminy. Zarząd Starostwa Powiatowego wyraził chęć regulacji stanu 

prawnego swojej drogi a jednocześnie nadarza się możliwość uregulowania 

stanu ewidencyjnego i naszej części tej działki.  

- zmian w budżecie miasta i gminy na 2013 rok. Pani Skarbnik poinformowała, 

że planowane wydatki budżetu gminy na 2013 rok zmniejsza się o kwotę 

473 453,00 zł. Ustala się dochody budżetu gminy na 2013 rok w kwocie 

22 705 937,22 zł. Ustala się wydatki budżetu gminy na 2013 rok 24 118 484,22 

zł. Plan wydatków majątkowych ulega zmniejszeniu o kwotę 548 850 zł. Ustala 

się deficyt w wysokości 1 412 547 zł.  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2013-2018. Pani Skarbnik poinformowała, że w załączniku Nr 1 niniejszego 

projektu wprowadza się zmiany polegające na dostosowaniu prognozy do 

uchwały budżetowej gminy na 2013 rok. 

- likwidacji i sprzedaży samolotu ,,Lim-5”.  

Członkowie Komisji powyższe projekty uchwał zaopiniowali pozytywnie.  
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Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura Rady: 

- pismo do p. Mariana Dziedzica z dn. 11.10.2013 r. 

- Wniosek p. Andrzeja Szałasa z dn. 15.10.2013 r. dot. zwolnienia z płacenia 

kilku najbliższych rat podatku od nieruchomości oraz udzielona odpowiedź w 

dn. 17.10.2013 r. 

- pismo od p. Mariana Dziedzica z dn. 18.10.2013 r. wystosowane do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Dot. pisma Biura Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dn. 11.10.2013 r. nr RM.0004.6.2013. 

- pismo od p. Mariana Dziedzica z dn. 18.10.2013 r. wystosowane do 

wiadomości Pani Teresy Dudek Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

- pismo od p. Mariana Dziedzica z dn. 18.10.2013 r. wystosowane do pani 

Burmistrz przekazane do wiadomości Radzie Miejskiej.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej p. 

Stanisław Motyl poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia w okresie 

międzysesyjnym tj. w dniu 14 października 2013 roku i 22 października 2013 

roku. 

W dniu 14 października 2013 roku odbyło się posiedzenie Komisji 

Oświatowo-Społecznej, na którym zajmowano się następującymi sprawami : 

1. Przygotowanie opinii Komisji o zebranych wnioskach. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie Komisji zapoznali się i 

pozytywnie zaopiniowali wnioski do projektu budżetu na rok 2014. W ocenie 

Komisji wszystkie wnioski są zasadne i słuszne. Przewodniczący życzył pani 

Burmistrz efektywnego ułożenia budżetu. 

W dniu 22 października 2013 roku na posiedzeniu Komisji Oświatowo-

Społecznej zajmowano się następującymi sprawami : 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że członkowie Komisji nie wnieśli 

uwag i wniosków. Poruszane były problemy, które wcześniej relacjonowane 

były przez poprzedników. Komisja zapoznała się z pismem od p. Mariana 

Dziedzica do Przewodniczącego Rady i pismem p. Andrzeja Szałasa. Komisja 

uzyskała pełną informację na temat odpowiedzi, stanu faktycznego. Uwag nie 

zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do Przewodniczących Stałych 

Komisji Rady.  

Radny Tomasz Pietrucha zapytał czy członkowie Komisji Gospodarczo – 

Budżetowej zapoznali się z pismem nadzoru budowlanego dotyczącym 

likwidacji samolotu, czy komisja analizowała protokół z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych w przedmiotowej sprawie, czy widziała teren wokół 

samolotu. 
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Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król 

odpowiedział, że jeśli chodzi o w. w. projekt uchwały, był wielokrotnie 

omawiany i przedstawiany do pracy komisji. Komisja udzieliła wszelkie 

informacje w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Rady przypomniał procedurę panu Marianowi Dziedzicowi w 

kwestii udzielenia głosu osobie nie będącej radnym oraz w kwestii nagrywania 

obrad sesji Rady.  

Następnie głos zabrał radny Tadeusz Jędryka. Powiedział, że w związku, z 

licznymi sprzeciwami mieszkańców, w kwestii miejsca ustawienia TOJ - TOJI, 

wycofuje wniosek złożony na poprzedniej sesji Rady. 

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 11.10.2013r. r. do 25.10.2013 r. 

1. W dniu 11 października 2013 roku we wszystkich naszych szkołach 

odbyły się uroczyste obchody Dnia Edukacji Narodowej. W Publicznej 

Szkole Podstawowej w Nowym Mieście n. Pilicą święto to zostało 

połączone ze ślubowaniem klas I. Do grona społeczności szkolnej w tym 

dniu oficjalnie dołączyło 53 uczniów z klas pierwszych.  

2. W sobotę 12 października 2013 roku już po raz trzeci sympatycy piłki 

nożnej spotkali się w Nowym Mieście na turnieju im. Jerzego 

Głuszkiewicza. Organizatorem turnieju był K.S. Pilica i Orlik 2012, a 

patronował mu Radomski Okręgowy Związek Piłki Nożnej i Urząd 

Miasta i Gminy Nowe Miasto.  

3. W niedzielę 13 października 2013 roku odbyły się uroczystości związane 

z 25-leciem beatyfikacji Bł. Honorata Koźmińskiego. Uroczystości 

rozpoczęto różańcem z Bł. Honoratem, a o godz. 18.00 odbyła się 

uroczysta msza św. o kanonizację Bł. Honorata. Po mszy wszyscy 

zgromadzeni wzięli udział w procesji z Relikwiami wokół Placu O. 

Honorata z udziałem Gminnej Orkiestry Dętej.  

4. OSP Żdżary już niedługo otrzyma nowy ciężki samochód ratowniczo-

gaśniczego z napędem 4x4 dofinansowany przez Wojewódzki Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, w formie 

dotacji, w kwocie 194 880,00 zł. i pożyczki, w kwocie 300 000,00 zł  

5. W dniach 18 – 20 października 2013 roku w Szkole Podstawowej w 

Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się oaza modlitwy dzieci bożych. 

Uczestniczyło ponad 130 dzieci z klas II-VI z terenu diecezji. Inicjatorem 

wspólnej modlitwy był ks. Sylwester Bernat z naszej parafii. Wszyscy 

pracownicy szkoły czynnie włączyli się w organizację i pomoc.  

6. W dniu 12 listopada 2013 roku w siedzibie urzędu odbędzie się przetarg 

ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości będących własnością 

gminy. Do sprzedaży wystawione są 4 działki na osiedlu za klasztorem.  
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Pani Burmistrz odniosła się do propozycji radnego Tomasza Pietruchy, 

lokalizacji samolotu na działce po byłym klubie wojskowym. Zadanie to nie 

może być zaliczone do zadań priorytetowych gminy. Realizacja tego zadania to 

proces złożony. Poprzedza ją etap przygotowania dokumentacji. Prosiła radnego 

o przedłożenie oświadczenia, w którym wyraża zgodę w formie użyczenia 

terenu na posadowienie samolotu.  

Radny Pietrucha wyraził chęć podjęcia rozmów celem dopracowania wszelkich 

szczegółów.  

 

PKT 5 

Przedstawicielki Banku CREDIT AGRICOLE w osobach Dyrektor Placówki 

Bankowej p. Ewelina Kokocka i Doradca Klienta p. Ewelina Jakubiak, 

przedstawiły ofertę banku skierowaną do rolników. Nadmieniły, że produkty 

oferowane przez Bank wyróżniają się uproszczoną procedurą i uproszczonym 

sposobem określania dochodu. Jeśli chodzi o skorzystanie z kredytu 

inwestycyjnego, nie trzeba nigdzie jeździć, doradca Klienta Agrobiznesowego 

przyjeżdża na miejsce, aby załatwić wszystkie formalności. Przedstawicielki 

Banku zachęcały do współpracy. Przekazane zostały materiały oferty banku.  

Następnie głos zabrał Kierownik Posterunku Policji asp. sztab. Janusz 

Bogdański. Prosił o przekazanie w swoich miejscowościach informacji 

dotyczących, o działaniu grupy przestępczej wykorzystującej łatwowierność 

osób starszych. Podziękował sołtysom o przekazanie wykazu osób starszych. 

Wszelkie budzące niepokój sytuacje prosił zgłaszać na numer 112. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w większości uroczystościach 

uczestniczył z panią Burmistrz. Poinformował, że pisma, które wpłynęły do 

Biura Rady przedstawione zostały przez Przewodniczących Stałych Komisji, 

więc nie będzie powielał. W większości przejawia się korespondencja p. 

Mariana Dziedzica. 

Pan Marian Dziedzic prosił o przytoczenie treści pism.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że osoby nie będące radnym mogą 

zabierać głos, wyłącznie po uprzednim udzieleniu głosu przez osobę 

prowadzącą obrady.  

Pan Marian Dziedzic stwierdził, że będzie zgłaszał prośbę o zabranie głosu 

wcześniej, jeżeli będzie zmiana Statutu. 

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że p. Dziedzic podczas posiedzeń 

Komisji Statutowej pracował nad zmianami Statutu, mając możliwości 

wniesienia wszelkich uwag.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady. 

 

 

PKT 6a 
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Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.  

Pani Skarbnik poinformowała, że planowane wydatki budżetu gminy na 2013 

rok zmniejsza się o kwotę 473 453,00zł. Ustala się dochody budżetu gminy na 

2013 rok w łącznej kwocie 22 705 937,22 zł. Ustala wydatki budżetu gminy na 

2013 rok w łącznej kwocie 24 118 484,22 zł. Zmianie ulega Tabela Nr 2 do 

uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. 

Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2013 rok ,,Dotacje 

udzielane z budżetu podmiotom należącym i nienależącym do sektora finansów 

publicznych”. Plan dotacji ulega zwiększeniu o kwotę 1 250 zł. Aktualne 

brzmienie przedstawia załącznik Nr 3 do niniejszej uchwały. Ustala się deficyt 

w wysokości 1 412 547 zł.  

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 11 

radnych, na stan obecnych 13 radnych na sali, przeciw 1, wstrzymało się 1. 

Uchwalono uchwałę Nr XLII/244/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2013-2018. Pani Skarbnik poinformowała, że w 

załączniku Nr 1 projektu wprowadza się polegające na dostosowaniu prognozy 

do uchwały budżetowej na 2013 rok.  

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 13 radnych, na stan obecnych 13 radnych na sali, 

przeciw 0, wstrzymało się 0. Uchwalono uchwałę Nr XLII/245/2013 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 

protokołu 

 

PKT 6c 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.  

Pytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za 13 radnych na, na stan obecnych 13 radnych na sali, przeciw 

0, wstrzymało się 0. Uchwalono uchwałę Nr XLII/246/2013 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

PKT 6d 

 Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie likwidacji i sprzedaży samolotu ,,LIM-5”. Przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 9 radnych, na stan 

obecnych 13 radnych na sali, przeciw 4, wstrzymało się 0. Uchwalono uchwałę 
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Nr XLII/247/2013 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 6 

do niniejszego protokołu.  

 

PKT 7 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

PKT 8 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał o interpretację prawną radcy prawnego w 

kwestii dostępu i uzyskania informacji publicznej, nagrywania, publikowania. 

Następnie radny odniósł się w kwestii samolotu. Powiedział, że na spotkaniu z 

p. Burmistrz i uwzględnieniu wszelkich szczegółów budzący emocje samolot, 

nie będzie ogrodzony, teren będzie otwarty, oświetlony z tablicą upamiętniającą. 

Aby każdy, kto wróci do naszego miasta przypomni sobie co było. Samolot nie 

koliduje z tym co ma być promocją miasta i co będzie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że nagrywanie obrad sesji Rady, zabieranie 

głosu jest możliwe po uprzednim zgłoszeniu prowadzącemu obrady. Podkreślił, 

że w przedmiotowej sprawie korzysta z porad prawników czasopisma 

,,Wspólnota”.  

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

Protokółowała      Przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas      Zbigniew Kacprzyk 

 


